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Z Á P I S N I C A 
č. 7 /2023 

zo zasadnu�a výboru MsO SRZ Par�zánske 
zo dňa 29.11.2023 

 
Začiatok schôdze o 17:00 : 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej lis�ny 

Členovia výboru:  Podmaník, Belis ml., Kuľhavý, Marko, Habala, Kohýl, Magdolen, 
Trojan (8 členov výboru) – schôdza je uznášaniaschopná. 

  Hos�a:   Špirko - KK, Šebok – DK, Bodnár - RS 
  Neprítomní čl. výboru:  Belis st. (PN-ospr.) (1 člen výboru) 
 
Program: 1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
  2. Odsúhlasenie programu zasadnu�a 
  3. Kontrola plnenia uznesení z minulých zasadnu� výboru 
  4. Správa hlavného hospodára 
   a) priebežný stav odpracovaných brigád v roku 2023 
   b) kontrolný odlov na VN Kolačno 
   c) prehľad aktuálneho stavu zarybnenia 2023 
   d) RS – vyhodnotenie činnos� členov RS, nové úlohy 
 5. Správa ekonóma 
  a) priebežný stav výnosových a nákladových položiek 
  b) odhadovaný hospodársky výsledok na konci roku 2023 
  c) samostatné vyhodnotenie výnosov a nákladov zo športovej činnos�  
 6. Správa športového referenta 
 7. Správa kontrolnej komisie a disciplinárnej komisie 
 8. Kontrola plnenia plánu hlavných úloh v roku 2023 
 9. Príprava rozšíreného výjazdového zasadnu�a výboru a návrh koncoročných odmien 
 10. Diskusia - rôzne 
 11. Uznesenie 
 12. Záver 
 
Priebeh : 
 
Bod č. 1 
Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
Prítomných privítal predseda MsO SRZ Par�zánske a zahájil schôdzu.  
Následne výbor poveril ako zapisovateľa zápisnice P.Magdolena a ako overovateľov zápisnice 
M.Špirka.  
Bolo spustené audio nahrávanie priebehu schôdze.  
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Zapisovateľ a overovateľ zápisnice boli schválení. 
 
 
Bod č. 2  
Odsúhlasenie programu zasadnu�a  
Predseda MsO SRZ Par�zánske oboznámil prítomných s programom schôdze a dal o programe 
hlasovať.  
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Program schôdze výboru bol schválený. 
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Bod č. 3  
Kontrola plnenia uznesení z minulých zasadnu� výboru  
Predseda predniesol zoznam úloh z predchádzajúcej schôdze a vyzval zodpovedných, aby sa k stavu 
plnenia úloh vyjadrili: 
 
• zabezpečiť, zorganizovať a vykonať opravu strechy CS Žabokreky formou brigádnickej činnos�.  

Z: Jozef Habala    T: okamžite 
J.Habala - Bola aplikovaná tekutá izolácia a strecha je dočasne zabezpečená pro� zatekaniu na 
zimu.  
Práce vo väčšom rozsahu nebolo možné zabezpečiť kvôli nezáujmu brigádnikov. 
Úloha splnená čiastočne (dočasne) – bude pokračovať v novom r. 2024. 
 
Výbor navrhol osloviť okolité firmy, ktoré by boli schopné v režime dodávky zabezpečiť 
kompletnú novú izoláciu celej strechy.  
P.Magdolen – pred týmto všetkým je potrebné prijať strategické rozhodnu�e, aké celkové 
plány máme s budovou ČS do budúcna. Na základe toho potom zvoliť ďalší postup 
s čiastkovými opravami, prípadnými rekonštrukciami stavby. 
 

• navrhnúť technické riešenie vybudovania pevného prístrešku vedľa budovy č. 3 na VN 
Par�zánske s využi�m materiálov z ČS Žabokreky alebo z okolitých zberných dvorov.  
Z: V.Marko, Ľ.Belis ml.    T: najbližšie zasadnu�e výboru OZ  
Úloha bola splnená. 
V.Marko – materiál na kovovú konštrukciu je zabezpečený u p. Tomu za výhodnú cenu. Na jar 
sa v rámci brigády pripravia 4 betónové pätky a následne sa táto konštrukcia zmontuje.  
 

• zabezpečiť repasáciu štandových čísiel na rybárske preteky.  
Z: J.Habala     T: 31.12.2023  
Úloha nesplnená - pokračuje. 
 

• pouvažovať a navrhnúť kandidáta na zastrešenie ak�vity s deťmi a mládežou.  
Z: Š.Kohýl     T: 31.12.2023  
Úloha nesplnená - pokračuje. 
 

• zvolať stretnu�e všetkých členov RS do konca roka 2023 s cieľom zmapovať pridelený inventár 
(oblečenie, vybavenie...) a informovať ich o ďalších krokoch, naplánovaných do konca roka 
(povinné školenia, preverenie spôsobilos� a ako aj elektronizácia evidencie kontrol výkonu RS). 
Z: M.Bodnár, Ľ.Belis ml.   T: do konca r. 2023 
Úloha nesplnená - pokračuje. 
hospodár Ľ.Belis ml. – s členmi RS je dohoda na stretnu� do konca roka 2023. Kontaktoval 
vedúceho RS Rady SRZ p. Gavendu ohľadne možného termínu prak�ckého preškolenia 
a otestovania členov RS. Takýto termín asi do konca roka 2023 asi nes�hne, ale v budúcom 
roku budeme spolu hľadať najbližší možný termín. 

 
• vykonať presnú evidenciu stavu a uloženia zubáčových hniezd na našich revíroch. 

Z: Ľubomír Belis ml.   T: do konca r. 2023 
Úloha splnená čiastočne (na OR Nedanovce) - pokračuje. 
hospodár Ľ.Belis ml. – 5-6 hniezd je na VN Kolačno ešte vo vode, 6 hniezd je na VN V.Uherce 
v búde, 2 sú doma u pom. hospodára I.Igaza (na opravu). V Žabokrekoch máme �ež hniezda, 
ale značkovacie bójky niekto poodtŕhal a nie je možné ich nájsť (J.Habala skúšal aj 
trojhákom...). 
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• zabezpečiť kúpu 2 ks lodní a 1 ks plynovej bomby (10kg). 
Z: V.Marko     T: do konca r. 2023 
Úloha splnená čiastočne - pokračuje. 
V.Marko – hliníkové lodne sú zabezpečené – jedna väčšia a jedna menšia. Plynová �aša bude 
zabezpečená následne – hocikedy bez problémov. Aktuálne zabezpečuje opravu plynového 
horáku. 
 

• zabezpečiť výmenu preukazov a odznakov členov RS podľa usmernenia vedúceho RS Rady SRZ 
p. O.Gavendu.  
Z: Ing.Ľ.Belis st., M.Bodnár T: do konca r. 2023 
Úloha sa plní priebežne jednotlivými členmi RS individuálne - pokračuje. 
vedúci RS M.Bodnár – informoval o evidencii a činnos� členov RS v r. 2023 (14-ak�vnych 
členov). E.Griač sa vzdal členstva v RS zo zdravotných dôvodov. M.Bartovič chce �ež odovzdať 
odznak – skončiť ako člen RS. Od J.Belianskeho, O.Velšica a M.Tomiša nemá žiadne informácie 
o vykonaných kontrolách ani o ich činnos� – nehlásia sa mu. Predložil výpis o vykonaných 
kontrolách jednotlivými ak�vnymi členmi RS (od prevza�a funkcia 07/2023). Tieto kontroly sú 
zaevidované aj v našom internom IS Rybár. Nové čísla si na OÚ ŽP vybavuje každý člen RS 
individuálne. Nie je to bezplatné. Kto všetko si už nové preukazy zabezpečil (prevzal) nevieme. 
Evidencia je na OÚ ŽP. Chceme angažovať nového člena RS, ktorý sa k nám presťahoval a stal sa 
naším členom (bývalý ak�vny člen RS v cudzej organizácii) – treba mu zabezpečiť preregistráciu 
na OÚ ŽP. 
 

• vykonať kontrolu vybavenos� služobného vozidla 
Z: Š.Kohýl     T: 30.11.2023  
Úloha nesplnená - pokračuje. 
 

• Pripraviť informačný článok o športovej činnos� v našej MsO za rok 2023. 
Z: Š.Kohýl     T: 30.11.2023  
Úloha splnená. 
Š.Kohýl – článok bude zaslaný emailom všetkých členom výboru. Je to zároveň aj podklad pre 
diskusny príspevok – správu na VČS 2024. 
 

 
Bod č. 4  
Správa hlavného hospodára 

a) priebežný stav odpracovaných brigád v roku 2023 
hospodár Ľ.Belis ml. – všetky odrobené brigády sú zaevidované v IS Rybár. Chystá sa ešte jedna 
brigáda v tomto roku v Žabokrekoch a jedna na chatke na VN V.Uherce.  
predseda M.Podmaník – treba si dať pozor na 4 členov, ktorí zapla�li v r. 2023 za neodpracované 
brigády napriek tomu, že brigády v r. 2022 mali riadne odpracované (chýbajúca evidencia v IS 
Rybár). Týmto členom bude uznaná brigáda v r. 20222 presunutá do evidencie za r. 2023. 
hospodár Ľ.Belis ml. – posledná brigáda v r. 2023 je naplánovaná do polovičky mesiaca december 
(max. do 17.12.2023). V priebehu r. 2023 bolo vyhlásených 7 brigád na rôznych našich revíroch, 
na ktoré sa nik neprihlásil a ani nedostavil !!!  
 b) kontrolný odlov na VN Kolačno 
hospodár Ľ.Belis ml. – kontrolný odlov sa kvôli nepriaznivému počasiu neuskutočnil. Navrhuje nový 
termín opera�vne prispôsobiť situácii s priaznivým počasím.  

c) prehľad aktuálneho stavu zarybnenia 2023 
hospodár Ľ.Belis ml. – plán zarybnenia na r. 2023 sme splnili na viac ako 100%.  
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Navyše sme vysadili na jednotlivé revíry 1.500kg kapra K3 (350kg – OR Nedanovce, 400kg – VN 
Par�zánske Bager, 400kg – Žabokreky, 350kg – VN V.Uherce). Toto nám umožnila dotácia mesta 
Par�zánske a aj vyššie fin. príjmy opro� pôvodnému plánu. 
Do VN V.Uherce bolo okrem toho vysadených aj 600kg kapor K2, šťuka 6.130ks a zubáča 12.000ks 
z fondu ichtyoóga – refundácia úlovkov revíru zaradeného medzi zväzové vody. 
Nakoniec bola vysadená aj podustva a pleskáč podľa plánu. 
Nešťastný jarný úhyn rýb v r. 2023 sa nám podarilo do konca roka nahradiť – sanovať v plnej 
miere ! 
 d) RS – vyhodnotenie činnos� členov RS, nové úlohy 
vedúci RS M.Bodnár – časť informácii už bola prednesená v odpočte úloh. Evidenciu výjazdov 
(činnos�) jednotlivých členov RS robí priebežne na základe tel. nahlasovania výjazdov, alebo na 
základe evidencie z IS Rybár. T.Trojan mu odovzdal tričká a nohavice pre RS. Tieto veci budú 
odovzdané členom RS keď bude konečná zostava RS ustálená – preregistrovaná. Bude treba 
dokúpiť vybavenie RS pre nových členov, ktorí ešte výbavu nedostali. Bolo by dobre, aby sa všetci 
členovia RS čím skôr ešte v tomto roku stretli, aby sa �eto veci doriešili. Poukázal na problémové 
hájenie a kontroly na úseku rieky Nitrica, ktorý je v 5. stupni ochrany prírody. Problema�cké je aj 
označenie tohto úseku. Navrhol nefinančné odmeny pre jednotlivých členov RS za prácu v r. 2023 
(miestne a zväzové kaprové povolenky) podľa počtu vykonaných a nahlásených kontrol.  
Zis�lo sa, že evidencia vedúceho RS nie je momentálne v úplnom súlade s evidenciou v IS Rybár. 
Túto skutočnosť treba zosúladiť. 
 
 
Bod č. 5  
Správa ekonóma 
ekonóm P.Magdolen - podrobne informoval výbor o stave účtovníctva a všetkých finančných 
pohyboch v hotovos� aj na účtoch MsO SRZ Par�zánske do aktuálneho dátumu. 
Tak�ež samostatne informoval o priebežnom plnení príjmovej stránky (aktuálnom stave platení 
členského, predaja povolení pre rok 2023, o školeniach/prijímaní nových členov a celkovom stave 
členskej základne a o prijatých dotáciách a sponzorských daroch) aj o plnení výdavkovej stránky 
(zarybnenia, cestovné a ostatné náklady) hospodárenia za rok 2023 podľa jednotlivých príjmových 
a výdavkových kapitol. 
VČS prijala návrh rozpočtu na rok 2023, ktorý by mal byť vyrovnaný. 
Plánovanú príjmovú časť rozpočtu (78.000€) sme za�aľ prekročili o 8.249€ (bez dotácii 
a sponzorského). 
Plánovanú výdavkovú časť rozpočtu (78.000€) sme za�aľ prekročili iba v kapitole nákupu násad 
o 3.183€. Ostatné výdavkové kapitoly nie sú do dnešného dňa úplne vyčerpané. Do konca roka nás 
ale ešte čakajú ďalšie bežné výdavky. 
Informoval aj o aktuálnom stave účtov v bankách a hotovos� v pokladni. 
 
 
Bod č. 6  
Správa športového referenta 
Š.Kohýl – v skratke informoval o činnos� a o dosiahnutých výsledkoch jednotlivých družs�ev 
reprezentujúcich našu MsO v postupových a individuálnych súťažiach. 
Ďalej informoval o žiados� novo-vytvoreného pretekárskeho družstva v LRU Mucha o prihlásenie 
do najnižšej súťaže (divízia A) v ročníku 2024. 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Vytvorenie a prihlásenie nového družstva LRU Mucha bolo schválené. 
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Bod č. 7  
Správa kontrolnej komisie a disciplinárnej komisie 
predseda KK M.Špirko – informoval o vykonaných kontrolách vedenia, kompletnos� a správnos� 
účtovníctva (účt.dokladov). Boli zistené drobné formálne nedostatky – neúplné údaje (niektoré 
neboli na našej strane MsO), ktoré boli priebežne doplnené a odstránené.  
predseda DK D.Šebok – mali sme za�aľ 7 previnilcov a ešte budeme ďalších riešiť 5.12.2023. Jedná 
sa o bežné priestupky, ktoré sa často opakujú – hlavne je to o neplatnos� rybárskeho lístka.  
 
 
Bod č. 8  
Kontrola plnenia plánu hlavných úloh v roku 2023 
• výstavba náučného chodníka na VN Par�zánske Bager 

predseda M.Podmaník – situácia v príprave stavby náučného chodníka na VN Par�zánske Bager 
– veci sú v priebežnom riešení s p. Harvančíkom, SVP, a.s., dodávateľom samotnej konštrukcie 
tabúľ – stojanov a grafického riešenia. 

Z: všetci členovia výboru   T: 31.12.2023  
Úloha za�aľ nesplnená – pokračuje priebežne 
 
• renovovať vnútorné vybavenie prístrešku na VN V.Uherce 

hospodár Ľ.Belis ml. – informoval o aktuálnom stave renovácie. Starý nábytok je odstránený, 
chata je zvnútra raz natretá – treba natrieť ešte raz. Pripravuje sa nový nábytok (kuch.linka, 
postele, skrinky...). Budú vymenené aj svetlá za úspornejšie – LED.  

Z: Ľ.Belis ml.     T: 31.12.2023  
Úloha za�aľ nesplnená – pokračuje priebežne 
 
• renovácia ČS Žabokreky 

predseda M.Podmaník – informoval o stave vybavenia prípojky el. energie, nakoľko táto je 
nutnou podmienkou na zača�e akýchkoľvek renovácii. Odoslali sme žiadosť na ZSE, a.s. kvôli 
bodu pripojenia elektriky.  

Z: všetci členovia výboru   T: 31.12.2023  
Úloha za�aľ nesplnená – pokračuje priebežne 
 
 
Bod č. 9  
Príprava rozšíreného výjazdového zasadnu�a výboru a návrh koncoročných odmien 
predseda M.Podmaník – informoval o termíne rozšíreného výjazdového koncoročného zasadnu�a 
výboru – piatok 15.12.2023 o 18:00 v penzióne Arthur. Zostavil predbežný zoznam zúčastnených 
členov. 
Predniesol výboru návrh finančných aj vecných (povolenky) odmien pre členov MsO SRZ 
Par�zánske za prácu v roku 2023. Ekonóm P.Magdolen a Ing.Ľ.Belis st. pripravia do najbližšieho 
zasadnu�a výboru obálky s finančnými odmenami a poukážkami na povolenky.  
Ľ.Kuľhavý – sa dobrovoľne vzdal navrhovanej koncoročnej finančnej odmeny z dôvodu krátkeho 
pôsobenia vo výbore. 
Po krátkej diskusii a malých úpravách dal predseda hlasovať o návrhu finančných a vecných 
odmien. 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Návrh finančných a vecných odmien členom SRZ za ak�vnu prácu v roku 2023  výbor schválil. 
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Bod č. 10  
Diskusia - rôzne 
Elektronické hlasovanie výboru: 
Dňa 21.11.2023 členovia výboru elektronickým hlasovaním schválili vykonanie služobnej cesty – 
stretnu�e štatutárov TN kraja v Trenčíne dňa 24.11.2023. 
Hlasovanie výboru: 
Za – 7 (Belis st., Belis ml., Podmaník, Magdolen, Kohýl, Kuľhavý, Habala) Pro� – 0   
Nehlasovali – 2 (Trojan, Marko)  
 
predseda M.Podmaník – navrhol prvé termíny predaja cenín na rok 2024 na – štvrtok 28. a piatok 
29.12.2023. 
Začiatok predaja cenín v novom roku 2024 by bol v utorok 02.01.2024.  
 
predseda M.Podmaník – informoval o priebehu procesu zrušenia pevnej linky Telekom. Táto vec 
stále nie je do�ahnutá do konca, ale neustále konáme. Je to neuveriteľne komplikovaná vec... 
 
Elektronické hlasovanie predsedníctva: 
Dňa 21.11.2023 členovia predsedníctva elektronickým hlasovaním neschválili zaplatenie faktúr od 
Telekom za mobilné čísla 0904891291 a 0904492092, ktoré sme nikdy v našej MsO SRZ Par�zánske 
nepoužívali – v celkovej výške 51,96 EUR. 
Hlasovanie predsedníctva: 
Za – 2 (Belis st., Trojan)  Pro� – 3 (Podmaník, Magdolen, Belis ml.) Zdržal sa - 0  
 
P.Magdolen – sprostredkovane predniesol návrh neprítomneho Ing.Ľ.Belisa st. o pridelení pečiatok 
pre zodpovedné osoby. Výbor navrhol nasledovné pridelenie pečiatok podľa reg.čísla pečiatky: 
 # 1 + # 5 - Ing.Ľ.Belis st.    # 6 až # 9 - rezerva 
 # 2  - T.Trojan 
 # 3  - M.Podmaník 
 # 4  - P.Magdolen 
 
T.Trojan – sprostredkovane predniesol návrh neprítomneho Ing.Ľ.Belisa st. na presné pomenovanie 
osôb, ktorí majú uznanú brigádu mimo záznamov o vykonaných brigádach (napr. členovia DK, KK, 
RS, sponzori atď.). 
Tento zoznam bude upresnený a odovzdaný Ing.Ľ.Belisovi st. do termínu začiatku predaja cenín.  
 
P.Magdolen – sprostredkovane predniesol návrh neprítomného Ing.Ľ.Belisa st. na pridelenie 
zvláštneho povolenia pre 3 členov výboru MsO SRZ Par�zánske. Navrhol seba a Ľ.Belisa ml. 
Po diskusii boli navrhnu� nasledovní členovia na pridelenie zvláštneho povolenia: 

- Ing.Ľ.Belis st., Ľ.Belis ml., J.Habala  
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil pridelenie zvláštnych povolení na rok 2024. 
 
P.Magdolen – sprostredkovane predniesol návrh neprítomného Ing.Ľ.Belisa st. na vymenovanie 
a schválenie komisie na prijímanie nových členov. Výbor navrhol nasledovných členov komisie: 
 - Ing.Ľ.Belis st. 
 - P.Magdolen 
 - M.Podmaník 
 - T.Trojan 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil zloženie členov komisie na prijímanie nových členov. 
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P.Magdolen – sprostredkovane predniesol návrh neprítomného Ing.Ľ.Belisa st. na vymenovanie 
a schválenie členov pre nahadzovanie šta�s�ky úlovkov. Výbor navrhol nasledovných členov:  
 - Š.Kohýl 
 - M.Obert 
 - Ľ.Belis ml. 
 - Ľ.Kuľhavý 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil zloženie členov pre nahadzovanie šta�s�ky úlovkov. 
 
predseda M.Podmaník – informoval o žiados� nášho člena Ladislava Budzáka, ktorý stra�l 
povolenie na rybolov na rok 2023, o vydanie nového povolenia. 
Výbor túto záležitosť prediskutoval a navrhol nevydať mu do konca roka (na jeden mesiac 12/2023) 
novú povolenku (ani ju už nemáme k dispozícii). Zarybňovací poplatok za neodovzdanie povolenky 
do 15.januára 2024 mu nebude aplikovaný. Podľa jeho tvrdenia mal až do okamžiku stratenia 
povolenky chytených a privlastnených viac ako 30ks kapra. Tento počet bude pre rok 2023 
zaevidovaný k jeho menu pre revír VN Par�zánske Bager v IS Rybár. 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor neschválil vydanie nového povolenia na rok 2023 pre L.Budzáka. 
 
M.Špirko – informoval o strate dokladov nášho člena Joana Folvaršiho a jeho žiados� o vydanie 
nových dokladov. Výbor navrhol vydať mu duplikát členského preukazu ale už na tento rok mu 
nevydať nové povolenie. Povolenie mu bude vydané až na rok 2024. Zarybňovací poplatok za 
neodovzdanie povolenky do 15.januára 2024 mu nebude aplikovaný. 
Hlasovanie:  Za – 8  Pro� – 0   Zdržal sa - 0  
Výbor schválil vydanie nového členského preukazu pre J.Folvaršiho. Nové povolenie na rok 2023 
mu nebude vydané (až ďalšie na rok 2024).  
 
Ľ.Belis ml. – sprostredkovane predniesol stanovisko neprítomného Ing.Ľ.Belisa st. v súvislos� s jeho 
emailovým oznámením o okamžitom odstúpením z funkcie tajomníka MsO SRZ Par�zánske. 
Výbor prediskutoval túto prekvapivú správu a všetky jej dôsledky na najbližšie budúce obdobie 
fungovania našej organizácie z hľadiska nevyhnutného konania štatutárov vo veciach za našu MsO. 
 
Ing.Ľ.Belis st. – oddialil po konzultácii účinnosť svojho okamžitého odstúpenia, a vzhľadom na 
aktuálne potreby organizácie, aby mohli dvaja štatutári v najbližších dňoch ešte riadne za 
organizáciu konať, posunul účinnosť svojho odstúpenia na neskorší termín – a to do konca tohto 
roka - 31.12.2023.  
 
 
Bod č. 11  
Uznesenie 
Výbor berie na vedomie: 
• Informáciu o stave plnenia uznesení z minulých zasadnu� výboru.  
• Správu hlavného hospodára Ľ.Belisa ml. 
• Správu ekonóma P.Magdolena o stave účtovníctva, o príjmoch a výdavkoch za 01-11/2023. 
• Správu športového referenta Š.Kohýla. 
• Správu predsedu Kontrolnej komisie M.Špirka. 
• Správu predsedu Disciplinárnej komisie D.Šeboka. 
• Informáciu o stave priebežného plnenia hlavných úloh za rok 2023. 
• Informáciu o priebehu a stave rušenia pevnej linky Telekom. 
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Výbor schvaľuje: 
• (EH) Vykonanie služobnej cesty – stretnu�e štatutárov TN kraja v Trenčíne dňa 24.11.2023. 
• Žiados� novo-vytvoreného pretekárskeho družstva v LRU Mucha o prihlásenie do najnižšej 

súťaže (divízia A) v ročníku 2024. 
• Návrh finančných a vecných odmien pre členov MsO SRZ Par�zánske za prácu v roku 2023. 
• Pridelenie pečiatok podľa reg.čísla výdajcom a operátorom IS Rybár. 
• Pridelenie zvláštnych povolení na rok 2024 pre 3 členov výboru. 
• Zloženie – členov komisie pre prijímanie nových členov. 
• Zloženie - členov pre nahadzovanie šta�s�ky úlovkov. 
• Neschválil vydanie nového povolenia na rok 2023 pre L.Budzáka. 
• Vydanie nového členského preukazu pre J.Folvaršiho. Nové povolenie na rok 2023 mu nebude 

vydané. 
 
Výbor ukladá: 
• Prijať strategické rozhodnu�e, aké celkové plány máme s budovou ČS do budúcna. 

Z: všetci členovia výboru   T: v priebehu roka 2024  
• Pripraviť do najbližšieho zasadnu�a výboru obálky s finančnými odmenami a poukážkami na 

povolenky. 
Z: P.Magdolen, Ing.Ľ.Belis st.  T: do najbližšieho zasadnu�a výboru  

• Upresniť a odovzdať Ing.Ľ.Belisovi st. zoznam členov, ktorí majú uznanú brigádu mimo 
záznamov o vykonaných brigádach. 
Z: M.Podmaník    T: do termínu začiatku predaja cenín  

• Nadviazať komunikáciu s Ing.Ľ.Belisom st. a pokúsiť sa ho presvedčiť, aby účinnosť svojho 
odstúpenia oddialil a posunul na neskorší termín - napr. do konca tohto roka - 31.12.2023. 
Z: P.Magdolen    T: čo najskôr 

 
  
Bod č. 12  
Záver 
Predseda M.Podmaník poďakoval prítomným za ak�vny prístup a ukončil zasadnu�e výboru. 
 
 
V Par�zánskom, 11.12.2023 
 
 
 
 
 
Zapísal:  Ing. Peter Magdolen       Ing. Mário Podmaník 
   ekonóm         predseda  
 
 
 
 
 
Overil:  Mar�n Špirko 


